

Title (en)

AUTOMATIC LINEAR TRANSFER MACHINE USING HIGH FREQUENCY INDUCTION FOR THE SEALING OF CONTAINERS.

Title (de)

MASCHINE ZUM LINEAREN TRANSPORT UND VERSCHLIESSEN VON BEHÄLTERN MITTELS HOCHFREQUENZINDUKTION.

Title (fr)

MACHINE AUTOMATIQUE A TRANSFERT LINEAIRE DE THERMOSCELLAGE PAR INDUCTION H.F. DE RECIPIENTS.

Publication

EP 0032909 A1 19810805 (FR)

Application

EP 80901327 A 19810209

Priority

FR 7918544 A 19790712

Abstract (en)

[origin: WO8100250A1] Process for thermosealing a cap (26) on a container (30) by circulating in the magnetic field produced by an elongated conducting loop (31) a slit crown (34) called "focusing relay", said relay being intended to intercept an important flux issued from the loop with a view to rendering at the vicinity of the metal portions of the cap a flux substantially equal to the intercepted flux. The preferred machine for implementing the above-mentioned process comprises two conveyor belts (23), one called a presser belt and the other one called a carrier belt, delimiting a passageway (4) for the containers. Application to the sealing of containers such as bottles, pots, etc.

Abstract (fr)

Le procede de thermoscellage d'un opercule (26) sur un recipient (30) consiste a faire circuler dans le champ magnetique produit par une boucle conductrice allongee (31) une couronne fendue (34) appelee "relais focalisateur", ce relais etant destine a interceppter un flux important issu de la boucle en vue de restituer au voisinage des parties metalliques de l'opercule un flux sensiblement egal au flux intercepte. La machine preferree pour la mise en oeuvre du procede precite comprend deux tapis convoyeur (23), l'un dit presseur, l'autre dit porteur, delimitant un couloir de passage (4) des recipients. Application au bouchage des recipients tels que flacons, pots, etc.

IPC 1-7

B67B 5/00; B65B 51/22; B65B 51/18; B65B 7/28

IPC 8 full level

B29C 65/02 (2006.01); **B65B 7/28** (2006.01); **B65B 51/18** (2006.01); **B65B 51/22** (2006.01); **B67B 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B29C 65/3604 (2013.01); **B29C 65/3656** (2013.01); **B29C 65/368** (2013.01); **B29C 66/1222** (2013.01); **B29C 66/1224** (2013.01);
B29C 66/542 (2013.01); **B29C 66/72321** (2013.01); **B29C 66/83423** (2013.01); **B29C 66/849** (2013.01); **B65B 7/2878** (2013.01);
B65B 51/18 (2013.01); **B65B 51/227** (2013.01); **B67B 5/00** (2013.01); **B29C 65/3668** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8100250 A1 19810205; BE 884275 A 19801103; EP 0032909 A1 19810805; ES 494163 A0 19810401; ES 8104132 A1 19810401;
FR 2460885 A1 19810130; FR 2460885 B1 19851031; IT 1128127 B 19860528; IT 8049211 A0 19800710

DOCDB simple family (application)

FR 8000119 W 19800710; BE 201375 A 19800711; EP 80901327 A 19810209; ES 494163 A 19800711; FR 7918544 A 19790712;
IT 4921180 A 19800710